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I tried to call you three times.                                     سه بار سعی کردم بهت تلفن کنم     
I want to return this shirt.                                            میخوام این پیرهن و پس بدم       
You can exchange it with another color.                  .ونی اونو با یه رنگ دیگه عوض کنیمیت
My house is three times bigger than yours.           سه برابر بزرگتر از مال توه    خونه من
I have to buy a jacket.                                                       کتُ بخرم   من باید یه
What's your size?                                                             اندازت چیه؟   
You need a medium size.                                                شما یه سایز متوسط لازم دارید
Do you have it in red?                                                    قرمزشو دارید؟    
I've never seen a house as beautiful as yours.     من هیچ وقت خونه ای به قشنگی مال شما ندیدم 
 
____________________________________________________________________ 
 
 
I want to call Ali.                                                                میخوام به علی تلفن کنم     
Do you have his cell phone number?                        شماره موبایلشو داری؟
No, I have his home number.                                        نه، شماره منزلشو دارم  
 
I tried to call you yesterday.                                           دیروز سعی کردم بهت تلفن کنم  
But your number was busy.                                          ولی شمارت مشغول بود   
 
Did you really try to call me? سعی کردی با من تماس بگیری؟                                          واقعاً  
Yes, I tried three times. سه بار سعی کردم                                                     آره،   
 
What does three times mean? 
What's the meaning of three times? 
The meaning of three times is.... 
Three times                                                                      سه بار ( سه دفعه )     
Ten times                                                                               ده بار  
 
I called you four times yesterday.                              دیروز چهار دفعه بهت تلفن کردم   
We have a meeting tomorrow.                                    فردا یه جلسه داریم   
 
I don't like this hotel.                                                         من از این هتل خوشم نمیاد   
Let's go to another hotel.                                          بیا بریم یه هتل دیگه         
 
I have another idea.                                                          من یه فکر دیگه ای دارم  
 
Your idea is different from mine.                               فکر تو با مال من فرق داره   
 
This is the same book that I bought yesterday.                این عین همون کتابیه که من دیروز خریدم   
No, mine is different from yours.                                             نه، مال من با مال تو فرق داره  
 
When are you coming home?                                     کی داری میای منزل؟  
I'm coming home soon.                                                  به زودی میام منزل   
 
How much was that shirt?                                              اون پیرهن چند بود؟ 
I bought it for sixty dollars.                                            شصت دلار خریدمش    
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Sixty dollars?                                                                     شصت دلار؟    
That's too expensive.                                                     اون زیادی گرونه    
 
Do you think so?                                                         اینطور فکر میکنی؟         
Yes, I do.                                                                 جواب مثبت کوتاه                 
 
I can return it.                                                                        دم  میتونم پسش ب
 
I'd like to return this shirt.                                               مایلم این پیرهن رو پس بدم   
Did you buy it from here?                                           از اینجا خریدینش؟      
Yes, I did.                                                                              جواب مثبت کوتاه   
 
I'm sorry, you can't return it.                                         متاسفم نمیتونید پسش بدید   
But you can exchange it.                                                اما میتونید عوضش کنید   
 
What's the meaning of the word exchange? 
What does exchange mean? 
It means.... 
 
You can exchange it.                                                              میتونید عوضش کنید    
Can I exchange it with another color?                             میتونم با یه رنگ دیگه عوضش کنم؟ 
Of course! What color would you like to have?            البته ، چه رنگی مایلید داشته باشید؟  
 
What colors do you have?                                         چه رنگهایی دارید؟     
We have it in different colors.                                       ما اونو در رنگهای مختلف داریم  
 
Do you have it in white?                                                 سفیدش رو دارید؟ 
Let me see.                                                                           بذارید ببینم   
I'm sorry.                                                                                متاسفم   
 
White is the only color I don't have.                          سفید تنها رنگیه  که ندارم    
 
Three times more expensive                                       سه برابر گران تر    
Four times                                                                             چهار برابر   
Ten times                                                                          ده بار       
 
My house is bigger than yours.                                   خونه من از مال تو بزرگتره   
My house is three times bigger than yours.           برابر  از مال تو بزرگتره   خونه من سه
 
As fast as you                                                                    به تندی تو     
As fast as your car                                                              به تندی ماشین تو  
 
Big                                                                                             بزرگ  
As big as your house                                                      به بزرگی خونه تو     
As small as my house                                                        به کوچکی خونه من 
 
My house is as big as yours.                                          خونم به بزرگی مال توه 
My house is three times bigger than yours.          سه برابر بزرگتر از مال توه     خونه من
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It's cold today.                                                                      امروز سرده  
Today is cold. 
 
As cold as yesterday                                                       سردیِ دیروز      به
 
Today is not as cold as yesterday.                          امروز به سردی دیروز نیست     
Today isn't as cold as yesterday. 
 
My car is small.                                                                     ماشین من کوچکه 
But your car is smaller.                                                   ولی ماشین تو کوچکتره   
 
My car isn't as small as yours.                                    ماشین من به کوچکی مال تو نیست   
 
 
 
 
 

                                                                           مکالمه
______________________________________________________________ 
 
 علی پیرهنتو پس دادی؟ 
A: Ali, did you return your shirt? 
 
 آره. 
B: Yes, I did. 
 
 چه مشکلی داشت؟ 
A: What was wrong with it? 
 
 خانمم رنگشو دوست نداشت. 
B: My wife didn't like the color. 
 
 یکی دیگه خریدی؟ 
A: Did you buy another one? 
 
 آره،  یه دونه آبی خریدم. 
B: Yes, I did. I bought a blue one. 
 
 میتونم ببینمش لطفا؟ً 
A: Can I see it, please? 
 

ایناهاش.   ،حتماً  
B: Sure, here you are. 
 

  ؟ به گرانی اون قدیمیه بودآیا   خوبه.
A: That's nice. Was it as expensive as the old one? 
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 نه،  این یکی یه خورده ارزونتر بود. 
B: No, it wasn't. This one was a little cheaper. 
 
 چرا ارزونتر بود؟ 
A: Why was it cheaper? 
 

این یکی یه خورده فرق داره.  چون مثل اون زرده نیست.   
B: Because it's not the same as the yellow one. This one is a little different. 
________________________________________________________________ 
 
 
 
I want to return this book.                                              من میخوام این کتاب رو پس بدم    
I want to exchange this book.                                      من میخوام این کتاب رو عوض کنم   
 
With another one                                                            با یکی دیگه      
 
It's very cold today.                                                             امروز خیلی سرده 
Today is very cold.  
 
I have to buy a jacket.                                                     باید یه کتُ بخرم    
What's the meaning of the word jacket? 
What does jacket mean? 
The meaning of the word jacket is.... 
Jacket                                                                                    کتُ    
 
I have to buy a jacket.                                                 من باید یه کتُ بخرم        
Can I help you?                                                                     میتونم کمکت کنم؟
 
Yes, I'm looking for a jacket.                                         آره ، من دنبال یه کتُ میگردم   
For you? Or for your son?                                             شما یا واسه پسرتون؟    واسه
For me                                                                                     واسه من  
 
What's your size?                                                          اندازت چیه؟  ( سایز )     
Small                                                                                         کوچک 
 
Do you like this one?                                                     از این یکی خوشتون میاد؟     
Would you like to try it?                                               میخواد امتحانش کنید؟       دلتون
 
Yes, let me try it, please.                                                آره، بذارید امتحانش کنم لطفاً   
 
You need a medium size.                                               شما یه سایز متوسط لازم دارید 
 
Where did you buy your jacket?                                کتت رو کجا خریدی؟   
I bought it at the mall.                                                      در پاساژ خریدمش   
 
Is that the right number?                                                آیا اون شماره صحیحه؟   
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Is that the right size?                                                           آیا اون سایز صحیحه؟
I think I need a medium size.                                      فکر میکنم یه سایز متوسط لازم دارم    
 
 
_______________________________________ 
 
Times 
Time 
Three times 
Return 
Turn 
Return 
Exchange 
Jacket 
Size 
What's your size? 
Medium 
A medium size 
________________________________ 
 
 
What time does our meeting start?                           شروع میشه؟    چه ساعتی جلسمون
It starts at a quarter to five.                                              یه ربع به پنج شروع میشه 
 
I have to call my wife right now.                                 همین الان باید به خانمم زنگ بزنم    
I have another meeting soon.                                     به زودی یه جلسه دیگه دارم   
 
I don't have much time.                                               زیاد وقت ندارم      
I'm coming back soon.                                                  زود برمیگردم     
 
What's your size?                                                           سایزتون چیه؟     
Medium                                                                               متوسط      
 
Do you like my new jacket?                                       از کت جدیدم خوشت میاد؟     
Yes, the color's very nice.                                         آره، رنگه خیلی زیباست       
I don't like this jacket.                                                       من از این کت خوشم نمیاد  
 
Let's go exchange it.                بیا بریم عوضش کنیم                                           
Let's go return it. بیا بریم پش بدیم  س                                                                
 
That's a good idea.                                                      فکر خوبیه         
But I have a better idea.                                               ولی من یه فکر بهتری دارم      
 
Where's my key?                                                           کلیدم کجاست؟      
It's on the floor.                                                           روی زمینه            
It's in the kitchen.                                                             تو آشپرخونست     
It's in the top drawer.                                                      تو کشو بالاییه     
It's in the bottom drawer.                                              تو کشو پایینه     
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Why are you asking me?                                               چرا از من میپرسی؟ 
Can I ask you something?                                           آیا میتونم یه چیزی ازتون بپرسم ؟   
Of course                                                                           البته       
 
 
Where did you buy your jacket?                          کتتون رو کجا خریدید؟         
I bought it at a store on Sunset Avenue.                    سانست خریدمشاز یه مغازه تو خیابان 
 
It's ten o'clock already.                                                     ساعت دهه به این زودی؟
 
Is the answering machine on?                                       آیا پیامگیر روشنه؟
No, it's off.                                                                           نه، خاموشه     
 
Can you turn it on, please?                                         میتونی روشنش کنی لطفا؟ً    
 
What's your email address?                                        آدرس ایمیلت چیه؟   
I don't have an email address.                                  من آدرس ایمیل ندارم      
 
I want to exchange this shirt with another one.            من میخوام این پیرهن رو با یکی دیگه عوض کنم   
My wife didn't like the color.                                                   خانمم از رنگش خوشش نیومد  
 
I'm sorry, that's the only color that we have.           متاسفم اون تنها رنگیه که داریم 
  
But you can return it if you want.                                 ولی شما میتونید پسش بدید اگه بخواید  
 
Do you have this jacket in red?                                   این کت  قرمزشو دارید؟ 
Yes, what size?                                                                بله ، چه سایزی؟    
Small                                                                                        کوچک  
Medium                                                                             متوسط        
 
I can read this book.                                                                  من میتونم این کتاب رو بخونم   
Three times faster than you                                                سه برا سریعتر از تو      
I can read this book three times faster than you.        من میتونم این کتاب رو سه برابر سریعتر از تو بخونم    
 
As big as                                                                        به بزرگیه           
As fast as                                                                               به سرعتِ   
As beautiful as                                                                   به قشنگیه    
 
I've never seen an airplane.                                                 من هیچ وقت هواپیما ندیدم ( ندیده ام )  
I've never seen a house as beautiful as yours.          من هیچ وقت خونه ای به قشنگی مال شما ندیدم ( ندیده ام )   
     
Yesterday was Wednesday.                                       دیروز چهارشنبه بود   
 
This Friday's a holiday.                                                    این جمعه تعطیلیه   
This Friday is a holiday. 
 
 


